
 

Bestyrelsesmøde i Hyllingeriis Kystbeskyttelseslag på Teams  

25/1-2024, kl. 13 – 13:30  

 

Deltagere: Hanne, Mogens, Pi, Sigurd, Niels og Bettina (ref.) 

 

1. Orientering: 

Hanne, Mogens og Niels tager på tur til Enø den 11/2 kl. 10 

 

Hanne har talt med Arbejdernes Landsbank og uploader dokumenter 
med henblik på at få oprettet en konto. Banken har oplyst, at der vil 
være et gebyr forbundet med kontoen, men at størrelsen endnu ikke 
kendes. 

Det blev drøftet, om kommunen har nogen mulighed for udlæg indtil 
der kan ske opkrævning af kontingent for digelaget. Det drejer sig om 
diverse opstart udgifter, herunder oprettelse af bankkonto, 
udarbejdelse af hjemmeside m.v. Det vil dreje sig om et skønnet 
beløb på op til 30.000 kr. Sigurd tjekker, om kommunen kan 
finansiere beløbet, indtil der kan opkræves kontingent. 

Kystbeskyttelseslaget skal have bistand fra ekstern advokat i 
forbindelse med indgåelse af den endelige kontrakt. Hanne 
efterspurgte om kommunen har erfaring med samarbejdspartnere. 
Sigurd vender tilbage. 

 

2. Tilbud fra Niras: 

Tilbud fra Niras var modtaget om aftenen den 24/1 2024. Der var 
derfor ingen, som var færdige med at gennemgå tilbuddet. 

Det blev derfor aftalt, at Sigurd kontakter Klavs for konkret spørgsmål 

til baggrund for tid afsat til landzonetilladelse. Ellers indsættes 
bemærkninger i tilbuddet efter tur startende med Sigurd/Pi. Der skal 
aftales møde med Niras, hvor bemærkningerne kan drøftes. Hanne 
aftaler med Sigurd i hvilken form Niras/Klavs Bundgaard skal have 
kommentarerne.   


